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23.10.2019р. у великій залі РДА відбувся семінар на тему: «Профспілкове навчання має
випереджувати час».

  

Запрошені: голови селищної та сільських рад, начальники відділів освіти, керівники
закладів освіти, голови первинних профспілкових організацій, відповідальні особи з
охорони праці закладів освіти Вознесенського району.

      

Питання для вивчення і обговорення були розділені на дві частини:

  

І частину розкрили: Фахівець обласного комітету Профспілки Максимова Г.М.,
начальник відділу пенсійного фонду у Миколаївській області з питань призначення та
перерахування пенсій Путій Н.М., голова районної організації профспілки працівників
освіти Чепілка О.М.

  

А саме:

  

1. Раціональний розподіл залишків освітньої субвенції: 
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2. Порядок повідомної реєстрації колективних договорів.

  

3. Позиція галузевої Профспілки щодо законопроекту «Про повну загальну середню    
освіту».

  

4.Оплата праці педагогічних працівників у 2020 році. Коментар Постанови КМУ № 822.   

  

5. Призначення пенсії «За вислугу років».

  

6. Стан діловодства в первинних профспілкових організаціях.

  

ІІ частина, з метою найбільш ефективних способів дотримання норм законодавства про
працю,  розкрита фахівцями управління Держпраці у Миколаївській області .
Висвітлені такі питання:

  

1.Здійснення державного контролю за додержанням законодавства про працю.

  

2. Проведення атестації робочих місць за умовами праці.

  

3. Пільги та компенсації за роботу у важких та шкідливих умовах праці.

  

Крім усних повідомлень, учасники семінару отримали рекомендації, які край потрібні в
роботі, у письмові варіанті. 
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Дружелюбна атмосфера, яка панувала під час роботи, донесеться в колективи для
подальшого обговорення вищезазначених питань, з метою випередження часу. Тобто не
чекаючи, коли закінчиться рік і вже буде пізно, використати залишки освітньої субвенції ,
яка планується оплата праці у 2020 році, як вчасно провести атестацію робочих місць, не
запізнитися з призначенням пенсії та інші питання, які турбують освітян. 

  

О.М.Чепілка, 

  

голова районної організації Профспілки працівників освіти 
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